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PROTOKOŁ  Nr  XVI/2020

Z OBRAD  XVI  SES.n

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  26 lutego  2020  r.

w sali  sesyjnej  Staroshva  Powiatowego

l.  Otwarcie  XVI  sesji.

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  XVI  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  i powitała  radnych,  Starostę

Nowotomyskiego  - Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -  Marcina

Brambora,  Członków  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę  Bąbelek,

Skarbrńka  Powiatu  -  Barbarę  Golon,  Główną  Księgową  Starostwa  Powiatowego  -  Iwonę

Szyndler,  kierowników  jednostek  orgarńzacyjnych  Powiatu  oraz kierowników  wydziałów

Starostwa  Powiatowego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  obrady  sesji są  transmitowane  i nagrywane,

a administratorem  nagrań  jest  StarostaNowotomyski.

2. Ślubowanie  radnego.

Przewodnicząca  poprosiła  wszystkich  zgromadzonych  o powstanie,  a następrńe

poprosiła  Pana  Marka  Wichtowskiego  o odczytanie  roty  ślubowania,  co będzie  równoznaczne

ze złożeniem  ślubowania  przez  radnego.

Radny  złożył  ślubowanie  zgodnie  z treścią  art.  20 ust. 1 ustawy  z dnia  5 czerwca

1998  r. o samorządzie  powiatowym.

Przewodnicząca  pogratulowała  radnemu  i powitała  w gronie  radnych  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Potwierdzenie  złożenia  ślubowania  przez  radnego  stanowi  załącznik  nr  1
do protokołu.

3. Stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  obecności  drogą  elektroniczną.

Przewodnicząca  poinformowała,  że na sali obecnych  jest  18 radnych  i stwierdziła

quorum.

Nieobecny  na  sesji:  radny  Adam  Pilc.

Lista  obecnoścj  radnych  stanowi  załącznik  m  2 do protokołu.

Lista  obecności  gości  stanowź  załącznik  nr  3 do  protokołu.

0  godzinie  13:03  do obrad  sesji  dołącza  radca  prawny  Wojciech  Lźgnowski.



4. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  radni  otrzymali  porządek  obrad  drogą

elektroniczną  i zapytała,  czy  do przedstawionego  porządku  obrad  są  pytarńa  lub  uwagi?

Nikt  się nie  zgłosił.

5. Przyięcie  protokołu  z XV  sesii Rady Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  że do protokołu  z XV  sesji  nie  wpłynęły  żadne

uwagi  ipoddała  protokół  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

przyjęcie  protokołu  z XV  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.
Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1
Wyrńki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,
Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,
Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,
Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński
NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XV  sesji  Rady
Powiatu  Nowotomyskiego.

6.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z  działalności  Zarządu  Powiatu
Nowotomyskiego  w okresip lUji:%('a'l'iuyiu.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskźego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w okresie

międzysesyjnym oraz informacja  z posiedzenia Zarządu w dniu 18 lutego 2020 roku stanowi za%czmk nr 4
do  protokołu.

Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  że odbyło  się  5 posiedzeń  Zarządu,  a materiały

zostały  dostarczone  radnym  drogą  elektroniczną.  Przewodnicząca  zapytała,  czy  do sprawozdań

z posiedzeń  Zarządu  są  jakieś  pytania  lub  uwagi?

Radny  Sylwester  Kamyszek  odniósł  się  do  punktu  9 z posiedzenia  Zarządu

w dniu  12 lutego  2020  r. mówiącego  o nie przychylerńu  się  Zarządu  do wniosku  o zmianę

zapisów  SIWZ  określających  warunki  udziału  w postępowaniu  o udzielenie  zamówierńa

publicznego  na zadanie  pn.  ,,Opracowanie  dokumentacji  Przebudowa  drogi  powiatowej

nr 2709P  Opalenica  -  Lwówek".  Radny  zapytał,  kto  wnioskował  o zmianę  zapisów,  jaki  miały

one charakter  i czy  Zarząd  w konsekwencji  podjął  decyzję  o rozstrzygnięciu  tego  dzieła?

Starosta  poinformował,  że pytanie  wystosowała  firtna  projektowa,  która  sugerowała

zastosowanie  innych  wymogów  wobec  zapisów  umieszczonych  w specyfikacji  warunków

zamówienia.  Zarząd  postanowił,  że podtrzyma  zapisy  warunków  określonych  w  SIWZ.

Starosta  poinformował,  że  wpłynęła  jedna  oferta  na  realizację  zamówienia  i  dodał,

że na najbliższym  posiedzeniu  Zarządu  sprawa  ta powinna  zostać  rozstrzygnięta.  Oferta,  która

wpłynęła  jest  wyższa  o kilkadziesiąt  tysięcy  złotych  niż  zaplanowano  w  budżecie,  co wiąże  się



z koniecznością  przesunięcia  środków.

Radna  Maria  Galas  odniosła  się  do  punktu  I e)  z posiedzenia  Zarządu

w dniu  15 stycznia  2020  r. dotyczącego  podjęcia  uchwały  w sprawie  odwołania  pierwszego

przetargu  ustnego  rńeograniczonego  na sprzedaż  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu

Nowotomyskiego,  położonej  w Nowym  Tomyślu  przy  ul. Kolejowej  2. Radna  zapytała

dlaczego  przetarg  został  odwołany?

Starosta  poinformował,  że podstawą  do  odwołania  przeŃargu  była  decyzja  Sądu

o zabezpieczeniu  roszczenia  zainteresowanego  podmiotu.  Podmiot  kwestionuje  legalność

transakcji,  która  odbyła  się  w 2002  roku.

7. Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Komisii  Bezpieczeństwa
i Porządku  w  2019  roku.

Sprawozdanie  StarostyNowotomyskżego  z działalnoścź  Korrńsjź  BezpieczeństwaiPorządku  w 2019  roku  stanowi
załącznik  nr  5 do  protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  materiały  zostały  przekazane  radnym  drogą
elektroniczną  i zapytała,  czy  do sprawozdania  są  jakieś  pytania?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdanie  Staro$
Nowotomyskiego  z działalności  Komisji  Eezpieczeństwa  i Porządku  w 2019  roku.

8. Sprawozdania  z działalności  komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w 2019  roku.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z dńałalności  komisji Rady Powiatu  Nowotomyskiego w 2019 roku
stanowi  załącznik  nr 6 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  materiały  zostały  przekazane  radnym  drogą

elektrorńczną  i zapytała,  czy  do sprawozdania  są  jakieś  pytania?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  sprawozdania  z działalności
komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w 2019  roku.

9. Sprawozdanie  z wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczegó}nych

stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach  i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat

Nowotomyski  za 2019  rok.

Sprawozdarńe z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu

zawodowego w szkołach i placówkach  prowadzonych  przez Powiat  Nowotomyski  za 2019 rok stanowi  załącznik
nr 7 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że sprawozdanie  zostało  przekazane  radnym  drogą

elektroniczną  i  poprosiła  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  -

Marka  Nyćkowiaka  o przedstawienie  najważniejszych  informacji  zawartych

w  ww.  sprawozdaniu.

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Uslug  Wspólnych  -  Marek  Nyćkowiak

przedstawił  istotne  informacje  zawarte  w sprawozdaniu  z wysokości  średnich  wynagrodzeń



nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach

i placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Nowotomyski  za 2019  rok.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do sprawozdania  są pytania?  Nikt  się nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwagsprawozdanie  z wysokości  średnicli

wynagrodzeń  tiauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach

i  placówkach  prowadzonych  przez  PowiatNowotomyski  za 2019  rok.

10. Sprawozdanie  z działalności  PCPR  za rok  2019 w zakresie  pomocy  społecznei,  pieczy

zastępczei  oraz rehabilitacii  społecznei  wraz  z przedstawieniem  potrzeb  w powyższym
zakresie.

SprawozdaniezdziałalnościPCPRzarok2019wzakresiepomocyspołecznej,  pźeczyzastępczejorazrehabilitacji

społecznej  wraz  z przedstawienżem  potrzeb  w powyższym  zaJcresie stanowź za%cznik  nr  8 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że sprawozdanie  zostało  przekazane  radnym  drogą

elektroniczną  i zostało  szczegółowo  omówione  na  Komisji  Edukacji,  Zdrowia,  Spoitu,  Kultury

i Polityki  Społecznej.  Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy

Rodzirńe-ŁukaszaNyczkowskiego  o przedstawienie  najważrńejszych  informacji  dotyczących

ww.  sprawozdania.

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  -  Łukasz  Nyczkowski  omówił

najistotniejsze  informacje  na  temat  pomocy  społecznej,  pieczy  zastępczej

oraz  rehabilitacji  społecznej,  zawarte  w  sprawozdaniu  z działalności  PCPR  za rok  2019.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do sprawozdania  są pytarńa?  Nikt  się nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie  z działaltiościPCPR

za rok  2019  w zakresie  pomocy  społecznej,  pieczy  zastępczej  oraz  rehabilitacji  społecznej  wraz

z przedstawietxiem  potrzeb  w powyższym  zakresie.

11. Apel  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w  sprawie  zmiany  rozwiązań  prawnych

związanych  z  określaniem  rozldadu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych.

Apel  Rady  Powiatu  Nowotomyskźego  w sprawie  zwńany  rozuńązań  prawnych  związanych  z określaniem  rozkładu

godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  stanowi  załącznłk  nr  9 do  protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do  tego  punktu  są jakieś  pytania?

Starosta  poinformował,  że na ostatnim  Konwencie  Powiatów  Wielkopolskich  był

obecny  Wojewoda  Wielkopolski,  który  wysłuchał  uwag  dotyczących  tematu  aptek.  Starosta

dodał,  że Wojewoda  zapewnił  o poruszeniutego  tematu  podczas  wizyty  w  Kancelarii  Premiera.

Głosowano  w  sprawie:

apel  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  zmiany  rozwiązań  prawnych  związanych

z określaniem  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych.



Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  apel  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  w sprawie  zmiatxy  rozwiązań  prawnych  związanych  z określaniem  rozkładu

godzin  pracy  aptek  ogóltiodostępnycii.

12.  Podięcie  uchwał  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie:

Przewodnicząca  poinfornnowała,  że  wszystkie  projekty  uchwał  były  omawiane

na komisjach  i zostały  pozytywnie  zaopiniowane.

a) zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2020

Projekt  uchwały  stanowi  zahycznik nr IO do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o przedstawienie  projektu  uchwały  Skarbrńka  Powiatu  -

Barbarę  Golon.

Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  omówiła  proponowane  zmiany  do budżetu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się do dyskusji.

Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2020.

Wyniki  glosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Karnyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc



Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XVI/166/2020

w sprawie  zmiatiy  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na  rok  2020.

b)  uchwalenia  zmian  w Wieloletniei  Prognozie  Finansowei  Powiatu
Nowotomyskiego  na  lata  2020 -  2030

Projekt  uchwały  stanovń  załącznik  itr  1l  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbrńk  o zabranie  głosu.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że  przedmiotowy  projekt  uchwały  jest

konsekwencją  zmian  w  uchwale  budżetowej  oraz  zmian  dokonanych  przez  Zarząd  Powiatu

w  okresie  międzysesyjnym.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się do dyskusji.

Radny  Ireneusz  Kozecki  poinformował,  że  analizował  wykaz  przedsięwzięć

do WPF-u  iw  załączniku  nr  2 do projektu  uchwały  zauważył,  że w  liczbie  porządkowej  1.1.1.1

rozwój  kształcenia  zawodowego  w  Zespole  Szkół  nr  2,  jednostką  odpowiedzialną

lub koordynującą  jest  Zespół  Szkół  nr  1 w Nowym  Tomyślu.  Radny  zapytał,  czy  to

przedsięwzięcie  podlegać  będzie  Zespołowi  Szkół  nr 1? Radny  oznajmił,  że wyłapał  jeszcze

jeden  błąd  w liczbie  porządkowej  1.1.2.1  rozwój  kształcerńa  zawodowego  w Zespole  Szkół

nr 2, gdzie  także  odpowiedzialny  jest  Zespół  Szkół  m 1 Nowy  Tomyśl.  Radny  poprosił

o wyjaśnienie,  czy  tak  ma  być,  czy  rzeczywiście  są  to błędy,  które  rńe powinny  mieć  miejsca.

Radny  dodał,  że Pani  Przewodnicząca  w  ubiegłej  kadencji  dość  szczegółowo  zwracała  na to

uwagę.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że zapisy  nie są błędne.  System  komputerowy

uniemożliwia  wprowadzenie  zmian  w  tych  zapisach.  Nazwy  zadań  muszą  pozostać  w takiej

formie,  w  jakiej  zostały  sformułowane  w  umowach  o dofinansowania.

Radny  Krzysztof  Pacholak  zapytał,  na czym  polega  współpraca  dotycząca  nowego

zadania  pn.,,Zakup  energii  elektrycznej-  Grupa  Zakupowa  Voltra"?

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że jest  to nowe  zadanie,  a umowa  została  zawarta

na okres  dwóch  lat.

Radny  Krzysztof  Pacholakzapytał,  czy  w  imieniu  Powiatuzakupem  energii  zajmować

się  będzie  Grupa  Zakupowa?

Skarbnik  Powiatu  odpowiedziała,  że tak.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2020  -  2030.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyrńki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,



Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nrXVI/167/2020  w sprawie  uchwalenia

zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na  lata  2020  -  2030.

c) zmiany  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowei  dla Woiewództwa
Wie'lkopolskiego  w latach  2018 -  2020

Projekt  uchwały  stanowi  załączmk  nr 12 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w uzasadnieniu  do projektu  uchwały  zostało

pominięte  słowo,,przewozów",  które  zostanie  prawidłowo  ujęte  w uchwale.  Przewodnicząca

poinformowała,  że otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się  do dyskusji.  Nikt

się  nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

zmiany  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Województwa  Wielkopolskiego

w  latach  2018  -  2020.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA(18)  ,

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  m  XVI/168/2020  zmieniającą  uchwałę

w sprawie  udzielenia  pomocy  fmansowej  dla Województwa  Wielkopolskiego  w latac1i 2018 -
2020.

d) zmiany  uchwały  w sprawie  powołania  Komisii  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  iy  13 do protokołu.

Przewodnicząca  poinfornnowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się do dyskusji.  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Glosowano  w sprawie:

zmiany  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.



Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  l

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Katnyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XVI/169/2020  zmieniającą  uchwałę

w sprawie  powołatiia  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

e) udzielenia upoważnienia  dla Przewodniczącego  Komisii  Rewizyinei  Rady
Powiatu  Nowotomyskiego  do przeprowadzenia  kontroli  w Zespo}e  Szkół  nr  1

w Zbąszyniu

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  nr 14  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się do dyskusji.  Nikt  się nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

udzielenia  upoważnienia  dla  Przewodrńczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego  do przeprowadzenia  kontroli  w  Zespole  Szkół  nr 1 w  Zbąszyrńu.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adarn  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nrXVI/170/2020  w sprawie  udzielenia

upował,nienia  dla  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

do przeprowadzenia  kontroli  w Zespole  Szkół  nr  1 w Zbąszyniu.

f) rozpatrzenia  skargi  na  Starostę  Nowotomyskiego

Projekt  uchwały  stanowj  załącznik  nr 15  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.



Głosowano  w  sprawie:

rozpatrzenia  skargi  na Starostę  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adarn  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

RadaPowiatu  jedtiogłośnie  podjęła  Uchwałę  nrXVI/l  71/2020  w sprawie  rozpatrzenia

skargi  ng  Starostę  Nowotomyskiego.

g) wyrażenia  zgody na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącei  własność
Powiatu  Nowotomyskiego  na rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  iyr 16  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się  do dyskusji.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Glosowano  w sprawie:

wyrażenia  zgody  na dokonarńe  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu

Nowotomyskiego  na rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Aridrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  fl/"  XVI/I  72/2020  w sprawie  wyrażenia

zgody  na  dokonatxie  darowimy  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu

Nowotomyskiego  ng  rzecz  Gminy  Nowy  Tomyśl.

Przewodnicząca  poinformowała,  że kolejny  blok  uchwał  będzie  dotyczył  jednostek

oświatowych  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego  i o godzinie  13:35  zarządziła  15 minutową

przerwę.

Obrady  wznowiono  o godzinie  13:50.  Na  sali  obecnych  18 radnych.



h) wyłączenia  Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  w Zbąszyniu  z Zespołu

Szkół  nr  1 w  Zbąszyniu

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  iy  I  7 do protokołu.

Przewodnicząca  przypomrńała,  że  przed  każdą  sesją  Rady  Powiatu  na  strorńe

internetowej  Powiatu  w  Biuletynie  Informacji  Publicznej  w  zakładce  Terminy  obrad  znajdują

się  informacje  na temat  terminu  i miejsca  obrad  Rady  oraz  wszystkie  projekty  uchwał,

nad  którym  Rada  w  danym  dniu  będzie  procedowała.

Przewodnicząca  poinformowała,  że podpunkty  od h) do r) dotyczą  bloku  uchwał

oświatowych  i są konsekwencją  uchwał  podjętych  na sesji  w dniu  18 grudrńa  2019  roku.

Przewodnicząca  zaproponowała,  żeby  dyskusję  przeprowadzić  nad  blokiem  uchwał,  a uchwały

podejmować  osobno.  Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  Powiatowego  Centrurn  Usług

Wspólnych  o omówienie  bloku  uchwał  oświatowych.

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  -  Marek  Nyćkowiak

poinformował,  że przedstawione  projekty  uchwał  dotyczą  szkół,  do  których  nie  ma  naboru  od

wielu  lat.  Dyrektor  oznajmił,  że  we  wszystkich  przypadkach  PCUW  otrzymał

od  Wielkopolskiego  Kuratora  Oświaty  pozytywną  opirńę,  przychylając  się  do podejmowanych

działań  powiatowych.  Dyrektor  dodał,  że podjęcie  przedmiotowych  uchwał  ma charakter

porządkujący.

Przewodnicząca  poinformowała,  że  otwiera  listę  mówców  i poprosiła  radnych

o zgłaszanie  się do dyskusji.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

wyłączenia  Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  w Zbąszyniu  z Zespołu  Szkół  nr 1

w  Zbąszyniu.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imieru'ie:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adatn  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (l)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nrXVI/173/2020  w sprawie  wyłączenia

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Z%szyniu  z Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu.

i) wyłączenia  I Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  w Nowym  Tomyślu

z Zespołu  Szkół  nr  1 w  Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  iy  18  do protokołu.



Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

wyłączenia  I Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  w  Nowym  Tomyślu  z Zespołu  Szkół

nr 1 w  Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adarn  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nrXVI/l  74/2020  w sprawie  wyłączenia

I  Liceum  Ogólnokształcącego  dla Dorosłych  w Nowym  Tomyślu  z Zespołu  Szkó/  nr 1

w Nowym  Tomyślu.

i) wyłączenia  Szkoły  Policealnei  dla  Dorosłych  w Nowym  Tomyślu  z Zespołu  Szkół
nr  1 w  Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  nr 19 do protokołu.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie:

wyłączenia  Szkoły  Policealnej  dla Dorosłych  w Nowym  Tomyślu  z Zespołu  Szkół  nr 1

w  Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Karnyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  jednogłośtiie  podjęła  Uchwałę  rirXVI/l  75/2020  w sprawie  wyłączenia

SzkołyPolicealnejdlaDoroslych  wNowym  TomyśluzZespołuSzkółrxrl  wNowym  Tomyślu.

k) wyłączenia  Szkoły  Policealnei  dla Młodzieży  w Nowym  Tomyślu  z Zespołu  Szkół
nr  1 w Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  nr 20 do protokołu.



Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Glosowano  w  sprawie:

wyłączenia  Szkoły  Policealnej  dla Młodzieży  w Nowym  Tomyślu  z Zespołu  Szkół  nr 1

w  Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  l

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Karnyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nrXV1/176/2020  w sprawie  wyłączenia

Szko0PolicealnejdlaMłodzieży  wNowym  TomyśluzZespołuSzkółnrl  wNowym  Tomyślu.

l) wyłączenia  Bursy Szkolnei w Nowym Tomyślu,  z Zespołu  Szkól nr  l
w Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  stanowi  zahycznik nr  21 do protokołu.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

wyłączenia  Bursy  Szkolnej  w  Nowym  Tomyślu,  z Zespołu  Szkół  nr I w  Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brainbor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gniszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nrXV1/177/2020  w sprawie  wyłączenia

Bursy  Szkolnej  w Nowym  Tomyślu,  z Zespołu  Szkół  nr  1 w Nowym  Tomyślu.

m) likwidacii  Liceum  Ogólnokształcącego  dła Doroslych  w Zbąszyniu

Projekt  uchwały  stanowi  załączixik iy  22 do protokołu.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.



Głosowano  w  sprawie:

likwidacji  Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  w Zbąszyrńu  z Zespołu  Szkół  nr I
w  Zbąszyniu.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1
Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,
Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,
Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,
Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński
NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nrXVI/178/2020  w sprawie  likwidacji

Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  w Zbąszyniu.

n) likwidacii  I Liceum  Ogólnokształcącego  dla Dorosłych  w Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  stanowi  załączmk  nr  23 do protokołu.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

likwidacji  I Liceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  w  Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1
Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Bratnbor,  Dariusz  Chłopek,  Koruaad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,
Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,
Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,
Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński
NIEOBECNI  (l)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  jedtiogłośtiie  podjęła  Uchwałę  nrXVI/179/2020  w sprawie  likwidacji
ILiceum  Ogólnokształcącego  dla  Dorosłych  w Nowym  Tomyślu.

o) likwidacii  Szkoły  Policealnei  dla Dorosłych  w Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  stanowi  załącznłk  nr  24 do protokołu.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

likwidacji  Szkoły  Policealnej  dla  Dorosłych  w  Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1



Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  jedtiogłośnie  podjęła  Uchwałę  nrXVI/180/2020  w sprawie  likwidacji

Szko% Policealnej  dla Dorosłych  w Nowym  Tomyślu.

p) likwidacji  Szkoły  Policealnei  dla Młodzieży  w Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  stanowi  załącznik  iy  25 do protokołu.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

likwidacji  Szkoły  Policealnej  dla  Młodzieży  w  Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  I

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,

Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XVI/181/2020  w sprawie  likwidacji

Szkoły  Policealnej  dla  Młodzieży  w Nowym  Tomyślu.

r) likwidacii  Bursy  Szkolnei  w Nowym  Tomyślu

Projekt  uchwały  stanowi  za%czmk  nr  26 do protokołu.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowarńe.

Głosowano  w  sprawie:

likwidacji  Bursy  Szkolnej  w  Nowym  Tomyślu.

Wyniki  głosowania

ZA:  18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  1

Wyniki  imienne:

ZA  (18)

Marcin  Brainbor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,

Renata  Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester

Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,

Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,



Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

NIEOBECNI  (1)

Adam  Pilc

Rada  Powiatu  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XVI/182/2020  w sprawie  likwidacji

Eursy  Szkolnej  w Nowym  Tomyślu.

13. Interpelacie  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  nie wpłynęła  żadna

interpelacja  i zapytanie.  Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś z radnych  chciałby  złożyć

interpelację  lub  zapytanie?

Radna  Maria  Galas  odczytała  interpelację  w sprawie  porozumierńa  dotyczącego

realizacji  prograrnu  profilaktycznego  pn.  ,,Zdrowy  Maluch",  którego  realizatorem  jest

Starostwo  Powiatowe  w  Nowym  Tomyślu,  a partnerem  medycznym  jest  Klinika  Rehabilitacji

Rosmed.

Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr  27 do protokołu.

14.  Wolne  głosyi  wnioski.

Przewodnicząca  poinformowała  o szkoleniu  dla radnych,  które  odbędzie  się  dnia

18 marca  br.  o godzinie  9:30. Przewodrńcząca  przypomrńała,  że do 30 kwietnia  radni

są zobowiązani  do przekazania  oświadczeń  majątkowych.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  chce  zabrać  głos?

Radny  Edwin  Pigla  poprosił  o uczczenie  minutą  ciszy  niedawno  zmarłego  Tomasza

Jurkiewicza  - Powiatowego  Lekarza  Weterynarii.

Przewodnicząca  poprosiła  wszystkich  zgromadzonych  o powstanie  iuczczerńe  minutą

ciszy  niedawno  zmarłego  Powiatowego  Lekarza  Weterynarii  -  Pana  Tomasza  Jurkiewicza.

15. Zamknięcie  XVI  sesji Rady  Powiatu  NoivototuyslripHn

Przewodnicząca  poinformowała,  że kolejna  sesja Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

planowana  jest  na 25 marca  br. na godz.  13:00.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad,  Przewodnicząca  Rady  o godz.  14:03  zamknęła

obrady  XVI  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  XVI  sesji  Rady  Powiatu  stanowi  załącznik  nr  28 do protokołu.

Pf,ZEWODNICZĄCA  RADY
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Przygołował(a):  Pahycja  Deinbniak

Przygoiowano  pizy  pomocy  piogtamu  eSesja.pl


